
Извештај о раду скијашке секције ПД „Авала“ 
за 2024. годину 

 

Ова сезоона је започела добро и на време, како је то некада било. Снег је на Копаонику 

пао крајем новембра 2024. и уз ниске температуре, редовне падавине и велики рад људи 

из Скијалишта, увећава се сваког дана. Све жичаре и стазе су у функцији. Резервације и 

коришћење наших соба у Вили „Звончица“ је стандардно. На Копаонику, као годинама у 

назад, ради наш инструктор скијања Немања. 

 

Милутин Чечовић 

Председник скијашке Секције ПД „Авала“ 

 

 


